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Aan: LEO 
Van: Secretaris LEO 

Datum: 15 juni 2023 
Onderwerp: Verslag voortgang werkgroepen 

Bijlage(n):  
  

Binnen het LEO zijn 5 werkgroepen actief. Deze werkgroepen hebben ieder haar eigen 
taakomschrijving en samenstelling. Jaarlijks worden de taakomschrijving en de samenstelling 
opgenomen in het jaarplan. In deze memo doe ik per werkgroep verslag van de stand van zaken.  

Werkgroep communicatie 

Behandelde onderwerpen Het uitgewerkte communicatie jaarplan wordt uitgevoerd door 
Lindsey. Afgelopen periode is er een nieuwe video opgenomen over 
baangebruik, een informatiesessie voor omwonenden georganiseerd in 
samenwerking met het Regionaal Informatiecentrum en een 
netwerkbijeenkomst voor het leefbaarheidsfonds voorbereid. Het 
bereik van de onlinecommunicatie zit in een stijgende lijn omhoog. 

Advies/ voorstel De werkgroep zit in de uitvoeringsfase en bereidt op dit moment geen 
voorstel of advies voor. 

 

Werkgroep geluid 

Behandelde onderwerpen De werkgroep heeft met name gesproken over: 

• het proces omtrent een nieuwe voorzitter en secretaris voor de 
Werkgroep Geluid 

• de brief van de Ombudsman omtrent het RIC en het 
vertrouwen vanuit de omgeving 

• Geluidsmonitoring Q1 2023, geeft aanleiding tot extra 
monitoring 

• Voortgang geluidsmeetnet. Aanbesteding loopt, planning geeft 
aanleiding om te zorgen voor een overbrugging met de huidige 
leverancier 

• de medegebruiksvergunning 2024, waarbij is aangegeven dat 
iedereen de conceptaanvraag conform de gesteld afspraken is 

• de MER/LHB, waarbij met name een toelichting is gegeven op 
de Evaluatie van het sturingsmodel Geluid tbh van het LHB en 
de mogelijk is geboden om schriftelijk te reageren zodat het 
ministerie een volgende versie kan bespreken in de werkgroep 
Geluid en het LEO van september. Er zijn op dit moment geen 
onderwerpen die met andere werkgroepen moeten worden 
besproken. 

 
Advies/ voorstel Nu niet van toepassing.   
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Werkgroep meerwaarde voor de regio 

Behandelde onderwerpen De stand van zaken van de werkgroep meerwaarde voor de regio is 
onderdeel van het informatieve deel van het LEO.  

Samengevat heeft de werkgroep afspraken gemaakt over een nieuwe 
koers, waarin zowel de onderwerpen als samenstelling en werkwijze 
van de werkgroep besproken zijn. 

Advies/ voorstel Nu niet van toepassing. 
 

Werkgroep gezondheid 

Behandelde onderwerpen De werkgroep heeft aanvullende vragen gesteld aan het ministerie van 
IenW n.a.v. de reactienota op de zienswijzennota NRD. De werkgroep 
blijft herhalen dat gezondheidsbeleving en cijfers rondom hinder 
meegenomen moeten worden bij dit soort besluiten. 

In de werkgroep is de toepassing van curves voor geluidhinder en 
slaapverstoring in relatie tot vliegtuiggeluid uitgebreid besproken en 
de behoefte aan het meenemen van de lokale curve in de Mer voor het 
luchthavenbesluit. Ook is er over het gezondheidsbelevingsonderzoek 
gesproken en het belang van het meenemen van de uitkomsten in de 
evaluatie van de voortang van het advies ‘Opnieuw Verbonden’ van 
Van Geel. 

Advies/ voorstel Nu niet van toepassing 

 

Werkgroep klimaat 

Behandelde onderwerpen De voorzitters van de verschillende werkgroepen hebben samen met 
Staf Depla gesproken over de betrokkenheid van partijen bij de 
verschillende werkgroepen van het LEO. De zorg over de 
betrokkenheid werd breed gedeeld. Voorgesteld is om een kijkje in de 
keuken te nemen bij de werkgroepen die goed draaien. Verder is het 
van belang om aandacht te hebben voor de secretarisrol in de 
werkgroepen. Erkend moet worden dat hiervoor meer tijd en capaciteit 
nodig is. Specifiek voor de werkgroep Klimaat wordt daarnaast gedacht 
aan 1) uitbreiding van het aantal deelnemers en 2) verbreding van de 
scope. 
  
Daarnaast is er de afgelopen maanden vanuit de werkgroep en 
breder, gewerkt aan public affairs-acties, gericht op leden van 
de Tweede Kamer en van het kabinet. Inzet is om tickettax-gelden te 
oormerken voor bijmengen van SAF op Eindhoven Airport.  
  
De onderwerpen duurzame kerosine en innovatie/compensatie van 
CO2-uitstoot zijn doorgeschoven naar een extra in te lassen overleg 
voor de zomer. 

Advies/ voorstel Public affairs-acties te evalueren en te bezien of verdere actie 
noodzakelijk is. Verkenning naar uitbreiding van het aantal 
deelnemers en verbreding van de scope van de werkgroep Klimaat. 

 


